
BR.0002.48.2022.III

Protokół nr XLVIII/22 sesji
Rady Miejskiej Legnicy

z 31 października 2022 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Legnicy Marta Wisłocka. Poinformowała, że
obrady sesji  Rady są nagrywane i  transmitowane.  Sesja  odbyła się w trybie stacjonarnym
w sali obrad Rady Miejskiej Legnicy.

Przewodnicząca  na  podstawie  listy  obecności  stwierdziła,  że  na  stan  23  radnych  w sesji
uczestniczyło 19 radnych. Było kworum i Rada mogła podejmować prawomocne decyzje. 
W sesji Rady Miejskiej nie uczestniczyli Arkadiusz Baranowski oraz Łukasz Laszczyński. Ich
nieobecność została usprawiedliwiona.
Na sesję  Rady Miejskiej  spóźnili  się  radni  Karolina  Jaczewska-Szymkowiak  oraz  Joanna
Śliwińska-Łokaj.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przywitała na sesji:
 Prezydenta Miasta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego,

 Zastępcę Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, 

 Zastępcę Prezydenta pana Krzysztofa Duszkiewicza,

 Sekretarza Miasta pana Marka Białowąsa,

 Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem, 

 Prezesa  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Komunikacyjnego  sp.  z  o.o.  w  Legnicy  Pana
Zdzisława Bakinowskiego,

 przedstawicieli Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych,

 przedstawicieli Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Legnicy,

 internautów,

 Radnych.

Na sekretarzy obrad zaproponowała wiceprzewodniczących Rady:
 Panią Krystynę Barcik,
 Panią Joannę Śliwińską – Łokaj,
 Pana Ryszarda Kępę.

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że  Prezydent  Miasta  pismem  21  października  wniósł
o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w sprawie
Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta Legnicy (druk – 6/XLVIII). Projekt został  ujęty
w pkt 12 porządku obrad.

Prezydent Miasta pismem z 28 października 2022 r. wniósł o wprowadzenie do porządku
obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Legnicy  na  rok  2022  –  (druk
9/XLVIII).

Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  wprowadzenie  projektu  uchwały  do  pkt  13
porządku obrad.

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały 9/XLVIII stosunkiem głosów za –
18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 1. 

Przewodnicząca wniosła o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Ekologii Rady
Miejskiej Legnicy – (druk 7/XLVIII).

Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  wprowadzenie  projektu  uchwały  do  pkt  13
porządku obrad.

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały 7/XLVIII stosunkiem głosów za –
19, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodnicząca wniosła o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Gospodarki Rady Miejskiej Legnicy –
(druk 8/XLVIII).

Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  wprowadzenie  projektu  uchwały  do  pkt  15
porządku obrad.

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały 8/XLVIII stosunkiem głosów za –
19, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Komisja  Skarg  Wniosków  i  Petycji  wniosła
o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku
o poparcie ustanowienia Świętych Apostołów Piotra i Pawła patronami Miasta Legnicy.

Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  wprowadzenie  projektu  uchwały  do  pkt  16
porządku obrad.

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku
o poparcie ustanowienia Świętych Apostołów Piotra i Pawła patronami Miasta Legnicy
stosunkiem głosów za – 14, przeciw – 5, wstrzymało się – 0, nie oddano głosu – 1.
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Przewodnicząca zapytała o uwagi do porządku obrad.

Radny Maciej Kupaj złożył wniosek formalny o przeniesienie punktu Komunikaty i sprawy
różne na początek obrad.

Przewodnicząca postawiła wniosek pod głosowanie.

Rada zmieniła porządek obrad stosunkiem głosów: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Porządek obrad:

1. Komunikaty i sprawy różne.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami.
4. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy. 
5. Rozpatrzenie wniosku o zmianę planu pracy Rady Miejskiej Legnicy na rok 2022. 
6. Informacja z realizacji  uchwał i wniosków z sesji Rady Miejskiej  Legnicy kadencji

2018 – 2023, podjętych w I półroczu 2022 roku – (druk XLVIII/1).
7. Informacja nt. stanu czystości w mieście – (druk XLVIII/2).
8. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na obszarze miasta Legnicy – (druk

1/XLVIII).
9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy – (druk

2/XLVIII).
10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego obszaru ograniczonego ul W. Sikorskiego, Sudecką i A. Fieldorfa w Legni-
cy – (druk 3/XLVIII).

11. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe
oraz uprawnień do przejazdów ulgowych środkami publicznego transportu zbiorowego
organizowanego przez Gminę Legnica – (druk 4/XLVIII).

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas nie-
oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk 5/XLVIII).

13. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej
miasta Legnicy – (druk 6/XLVIII).

14. Projekt  uchwały  w sprawie zmian budżetu miasta  Legnicy na rok 2022 – (druk 9/
XLVIII).

15. Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji
Spraw Społecznych i Ekologii Rady Miejskiej Legnicy – (druk 7/XLVIII).

16. Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru składu osobowego Komisji
Gospodarki Rady Miejskiej Legnicy – (druk 8/XLVIII).

17. Projekt uchwały projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o poparcie ustano-
wienia Świętych Apostołów Piotra i Pawła patronami Miasta Legnicy.

18. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi.

AD. 1 KOMUNIKATY I SPRAWY RÓŻNE

O  wystąpienie  poproszona  została  Pani  Aneta  Mazur  -  przewodnicząca  Komisji
Międzyzakładowej NZSS Solidarność MOPS Legnica, którego pracownicy pojawili  się na
Sesji Rady Miejskiej.
Pani  Mazur  przedstawiła  postulaty  pracowników  MOPS-u  oraz  zapowiedziała  strajk
w przypadku niespełnienia ich oczekiwań. 
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O ustosunkowanie się do tej wypowiedzi poproszony został Prezydent Tadeusz Krzakowski.
Dyskusja rozpoczęła się w 29 minucie sesji Rady Miejskiej, której transmisję obejrzeć można
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta.

Radny  Maciej  Kupaj  złożył  wniosek  formalny  o  zakończenie  dyskusji  a  Przewodnicząca
zarządziła przerwę w obradach.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI.

Przewodnicząca poinformowała, że protokół nr XLVII/22 sesji z 26 września 2022 r. znajduje
się do wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca  zaproponowała  przyjęcie protokołu  nr  XLVII/22  do  akceptującej
wiadomości Rady.

Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr XLVII/22 sesji, która odbyła się
26 września 2022 r.

AD. 3 INFORMACJA O PRACY RADY W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Informację  nr  42/2022  o  pracy  Rady  w  okresie  od  
21 września 2022 r. do 26 października 2022 r. otrzymali wszyscy Radni.

Uwag nie zgłoszono.

Rada przyjęła Informację nr 42/2022 o pracy Rady w okresie od  21 września 2022 r. do
26 października 2022 r.  do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 4 RAPORT Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA LEGNICY.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Raport  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Legnicy  od
14 września 2022 r. do 18 października 2022 r. otrzymali wszyscy Radni.

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła raport do wiadomości, pozostałe komisje nie omawiały
raportu. 

Przewodnicząca zapytała o uwagi do Raportu.
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Dyskusja rozpoczęła  się w 2 godzinie  38 minucie  Sesji  Rady Miejskiej,  której  transmisję
obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta.

Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 14 września 2022 r.
do 18 października 2022 r.  do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD. 5  ROZPATRZENIE WNIOSKU O ZMIANĘ PLANU PRACY RADY MIEJSKIEJ
LEGNICY NA ROK 2022. 

Prowadząca poinformowała, że  radna Aleksandra Krzeszewska wniosła o wprowadzenie do
planu  pracy  Rady  Miejskiej  Legnicy  na  rok  2022  informacji  nt.  istniejącego  stanu
zabezpieczenia  mieszkańców  miasta  przez  Wydział  Zarządzania  Kryzysowego  i  Obrony
Cywilnej  z  uwzględnieniem  obiektów  ochronnych.  Zaproponowała  wprowadzenie  tego
tematu do porządku obrad sesji listopadowej.

Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Obrony Cywilnej Sławomir Masojć poprosił
o doprecyzowanie zapytania i wyjaśnił jakich informacji nie może przekazać do wiadomości
publicznej.

Rada  wprowadziła  temat  „Zakres  działalności  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego
i Obrony Cywilnej Urzędu Miasta w Legnicy w 2021 roku” do porządku obrad sesji
w listopadzie.

AD.  6  INFORMACJA Z REALIZACJI UCHWAŁ I  WNIOSKÓW Z SESJI  RADY
MIEJSKIEJ LEGNICY KADENCJI 2018 – 2023, PODJĘTYCH W I PÓŁROCZU 2022
ROKU – (DRUK XLVIII/1).

Prowadząca poinformowała, że Informację otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii  i  Komisja Gospodarki przyjęły
informację, Komisja Rewizyjna i Komisja Edukacji, Kultury i Sportu przyjęła informację do
akceptującej wiadomości, Komisja Budżetu i Finansów przyjęła informację do wiadomości.

Nie zgłoszono uwag do Informacji.
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Rada przyjęła Informację z realizacji uchwał i wniosków z sesji Rady Miejskiej Legnicy
kadencji 2018 – 2023, podjętych w I półroczu 2022 roku, do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

AD. 7 INFORMACJA NT. STANU CZYSTOŚCI W MIEŚCIE – (DRUK XLVIII/2).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali Informację.

Poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii  i  Komisja Gospodarki przyjęły
informację, Komisja Rewizyjna i Komisja Edukacji, Kultury i Sportu przyjęła informację do
akceptującej wiadomości, Komisja Budżetu i Finansów przyjęła informację do wiadomości.

Nie zgłoszono uwag do Informacji. 

Rada przyjęła Informacja nt. stanu czystości w mieście, do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD.  8  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  NADANIA  NAZWY  ULICY  NA
OBSZARZE MIASTA LEGNICY – (DRUK 1/XLVIII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytała o uwagi do projektu. Uwag nie zgłoszono.

Prowadząca postawiła pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na
obszarze miasta Legnicy – (druk 1/XLVIII).

Rada  podjęła  uchwałę  XLVIII/548/22  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  na  obszarze
miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

AD.  9 PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  NADANIA  NAZW  ULICOM  NA
OBSZARZE MIASTA LEGNICY – (DRUK 2/XLVIII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytała o uwagi do projektu. Uwag nie zgłoszono.

Prowadząca postawiła pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na
obszarze miasta Legnicy – (druk 2/XLVIII).
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Rada  podjęła  uchwałę  XLVIII/549/22  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  na  obszarze
miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD.  10  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO
PLANU  ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  OBSZARU
OGRANICZONEGO  UL.  W. SIKORSKIEGO,  SUDECKĄ  I  A.  FIELDORFA  W
LEGNICY – (DRUK 3/XLVIII).

Prowadząca  poinformowała,  że  wszyscy  radni  otrzymali  projekt  uchwały  oraz  pisma
mieszkańców sprzeciwiających się przyjęciu planu zagospodarowania przestrzennego.
Poinformowała,  że  w  załączniku  nr  2  zostały  przedstawione  uwagi  mieszkańców  miasta
zgłoszone do planu podczas publicznego wglądu.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytała o uwagi do projektu.

Dyskusja zawierająca głosy radnych oraz mieszkańców Legnicy rozpoczęła się w 3 godzinie
26 minucie  sesji Rady Miejskiej,  której transmisję obejrzeć można w Biuletynie Informacji
Publicznej na stronie Urzędu Miasta.

Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały   w  sprawie  uchwalenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  ograniczonego  ul.
W. Sikorskiego, Sudecką i A. Fieldorfa w Legnicy – (druk 3/XLVIII).

Rada  podjęła  uchwałę  XLVIII/550/22  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru ograniczonego ul. W. Sikorskiego, Sudecką i
A. Fieldorfa w Legnicy stosunkiem głosów: za - 11, przeciw – 8, wstrzymało się - 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

AD.  11  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
USTALENIA  CEN  ZA  USŁUGI  PRZEWOZOWE  ORAZ  UPRAWNIEŃ  DO
PRZEJAZDÓW  ULGOWYCH  ŚRODKAMI  PUBLICZNEGO  TRANSPORTU
ZBIOROWEGO  ORGANIZOWANEGO  PRZEZ  GMINĘ  LEGNICA  –  (DRUK
4/XLVIII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Prowadząca zapytała o uwagi do projektu uchwały.

Dyskusja na temat cen za usługi przewozowe rozpoczęła się w 4 godzinie 23 minucie sesji
Rady Miejskiej, której transmisję obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej.

Po  przeprowadzonej  dyskusji  Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  cen  za  usługi  przewozowe oraz  uprawnień  do
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przejazdów ulgowych środkami publicznego transportu zbiorowego organizowanego przez
Gminę Legnica – (druk 4/XLVIII).

Rada podjęła uchwałę XLVIII/551/22  zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia cen za
usługi  przewozowe  oraz  uprawnień  do  przejazdów  ulgowych  środkami  publicznego
transportu  zbiorowego  organizowanego  przez  Gminę  Legnica stosunkiem  głosów:
za - 10, przeciw – 9, wstrzymało się – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

AD.  12  PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NAJEM
LOKALU  UŻYTKOWEGO  NA  CZAS  NIEOZNACZONY  W  DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ – (DRUK 5/XLVIII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że komisje: Rewizyjna, Gospodarki, Budżetu i Finansów i Edukacji, Kultury
i Sportu pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, Komisja Spraw Społecznych i Ekologii
nie omawiała projektu.

Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca postawiła pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na najem
lokalu użytkowego na czas nieoznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk 5/XLVIII).

Rada  podjęła  uchwałę  XLVIII/552/22  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu
użytkowego na czas nieoznaczony w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 17,
przeciw – 0, wstrzymało się – 3.

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

AD.  13  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
WIELOLETNIEJ  PROGNOZY  FINANSOWEJ  MIASTA  LEGNICY  –  (DRUK
6/XLVIII).

Prowadząca zarządziła przerwę na posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.

Po przerwie Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały oraz
autopoprawkę wraz z II wersją projektu uchwały.

Poinformowała,  że  Edukacji,  Kultury  i  Sportu pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Poprosiła o opinię Komisji Budżetu i Finansów.
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Pani  Ewa  Czeszejko-Sochacka  poinformowała,  że  Komisja
pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę wraz z II wersja projektu uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca  postawiła  pod głosowanie  II  wersję  projektu  uchwały   zmieniającej  uchwałę
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy – (druk 6/XLVIII).
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Rada  podjęła  uchwałę  XLVIII/553/22  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  miasta  Legnicy stosunkiem  głosów:  za  –  15,  przeciw  –  2,
wstrzymało się – 2, nie oddał głosu – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

AD. 14 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU MIASTA LEGNICY
NA ROK 2022 – (DRUK 9/XLVIII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała,  że  Edukacji,  Kultury  i  Sportu pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu.

Poprosiła o opinię Komisji Budżetu i Finansów.
Wiceprzewodnicząca  Komisji  Pani  Ewa  Czeszejko-Sochacka  poinformowała,  że  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu.
 
Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  budżetu  miasta
Legnicy na rok 2022 – (druk 9/XLVIII).

Rada podjęła uchwałę XLVIII/554/22 w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok
2022 stosunkiem głosów: za – 15, przeciw – 2, wstrzymało się – 2, nie oddał głosu – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD. 15 PROJEKT UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ W SPRAWIE WYBORU
SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I EKOLOGII RADY
MIEJSKIEJ LEGNICY – (DRUK 7/XLVIII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały o rezygnacji Pani
Grażyny Pichli z prac w Komisji Spraw Społecznych i Ekologii.

Poinformowała,  że  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały, pozostałe Komisje nie opiniowały projektu.

Brak uwag do projektu uchwały.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
wyboru składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Ekologii Rady Miejskiej Legnicy –
(druk 7/XLVIII).

Rada podjęła uchwałę XLVIII/555/22  zmieniającą uchwałę  w sprawie wyboru składu
osobowego Komisji Spraw Społecznych i Ekologii Rady Miejskiej Legnicy stosunkiem
głosów:za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 2.

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
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AD.  16  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
WYBORU SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI  GOSPODARKI RADY MIEJSKIEJ
LEGNICY – (DRUK 8/XLVIII).

Prowadząca  poinformowała,  że  wszyscy  radni  otrzymali  projekt  uchwały  o  wejściu  Pani
Grżyny Pichli w skład Komisji Gospodarki.

Poinformowała,  że  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały, pozostałe Komisje nie opiniowały projektu.

Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
wyboru składu osobowego Komisji Gospodarki Rady Miejskiej Legnicy – (druk 8/XLVIII).

Rada podjęła  uchwałę  XLVIII/556/22   zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru składu
osobowego Komisji  Gospodarki  Rady Miejskiej  Legnicy stosunkiem głosów:  za – 18,
przeciw – 0, wstrzymało się – 1, nie oddał głosu – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

AD.  17  PROJEKT  UCHWAŁY  PROJEKTU  UCHWAŁY  W  SPRAWIE
ROZPATRZENIA  WNIOSKU  O  POPARCIE  USTANOWIENIA  ŚWIĘTYCH
APOSTOŁÓW PIOTRA I PAWŁA PATRONAMI MIASTA LEGNICY.

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała,  że  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  negatywnie  zaopiniowała  projekt,
pozostałe Komisje nie omawiały projekt uchwały.

Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji
o przedstawienie stanowiska Komisji.

Dyskusja na temat ustanowienia patronów miasta Legnicy rozpoczęła się w 4 godzinie 55
minucie  sesji  Rady  Miejskiej,  której  transmisję  obejrzeć  można  w  Biuletynie  Informacji
Publicznej.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku
o poparcie ustanowienia Świętych Apostołów Piotra i Pawła patronami Miasta Legnicy.

Rada podjęła  uchwałę  XLVIII/557/22  w sprawie  w sprawie  rozpatrzenia  wniosku  o
poparcie ustanowienia Świętych Apostołów Piotra i Pawła patronami Miasta Legnicy
stosunkiem głosów: za – 13, przeciw – 5, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 2.

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

AD. 18  INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI.

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do udzielonych przez Prezydenta odpowiedzi
na interpelacje.
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Radna Jolanta Kowalczyk zapytała o budowę zakładu recyklingu materiałów elektronicznych
w Miłkowicach i jego wpływu na mieszkańców Legnicy.

Radny Piotr Niemiec zgłosił brak reakcji na interpelację w sprawie oczyszczenia chodnika
przy przystanku na ul. Jaworzyńskiej.

Radny  Jarosław Rabczenko  zgłosił  skargi  mieszkańców  na  pogorszenie  się  jakości  wody
pitnej w Legnicy.

Radny Maciej Kupaj zgłosił zastrzeżenia do naprawy ulicy Sportowców, o którą wcześniej
interpelował.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 48 sesję Rady
Miejskiej Legnicy.

Protokołowała: Marta Kowalczyk

Przewodnicząca Rady

     Marta Wisłocka
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